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Των: Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Ένταξη των εργαζομένων της χημικής βιομηχανίας στα βαρέα και 
ανθυγιεινά ένσημα (“ΒΑΕ”)»

Κύριε Υπουργέ,

Η Ομοσπονδία Εργαζομένων στη Χημική Βιομηχανία («ΟΕΧΒΕ») ζητά το αυτονόητο
από το Υπουργείο Εργασίας, δηλαδή, ένταξη στα «ΒΑΕ» για όλους τους εργαζόμενους
στον κλάδο. Είναι αδιανόητο, τονίζουν, να λαμβάνονται  μέτρα για την αποτροπή της
μόλυνσης του περιβάλλοντος που προέρχεται από τις χημικές βιομηχανίες, ενώ για τους
εργαζόμενους που εργάζονται σε αυτές για δεκαετίες και έρχονται σε καθημερινή επαφή
με χημικές και άλλες βλαβερές ουσίες να μην υπάρχει η αυτονόητη ασφάλισή τους στα
«ΒΑΕ».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να λάβετε την αναγκαία πρόνοια, ώστε να εξασφαλιστεί η ένταξη όλων των
εργαζομένων στις χημικές βιομηχανίες στα «ΒΑΕ»;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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